
Vážení spoluobčané,
 

na podzim proběhly obecní volby a na ustavující schůzi se se-
šlo nové zastupitelstvo. Chtěl bych poděkovat Ing. Václavu Va-
rousovi, Ing. Josefu Šťastnému, Stanislavu Vlachovi a Ludvíku 
Schnaidovi za práci, kterou pro obec odvedli. V případě prvních 
dvou to byla práce dlouholetá.

V loňském roce se podařilo opravit komunikaci na Soutok. 
Oprava stála 1, 15 milionu z toho 750 tisíc se nám podařilo zís-
kat jako dotaci od SORPu a nadace Jihočeské cyklostezky. 

Na konci roku se nám podařilo koupit areál bývalé „asfaltár-
ny“. Koupili jsme ho za 2,75 mil. K vlastním budovám jsme zís-
kali 2600 metrů čtverečných pozemků. V posledních letech slou-
žil jako chladírna. V areálu se nachází hlavní budova, kde by 
do budoucna měly být prostory pro novou hasičárnu. V zadní 
části areálu se nachází objekt, který sloužil jako garáž. Zde by 
časem měl vzniknout sběrný dvůr, kam by měli občané možnost 
během roku vozit nebezpečný a velkoobjemový odpad. V před-
ní části pracujeme na tom, aby zde mohla vzniknout zastávka 
pro ranní školní autobus. Veškeré investice bychom chtěli z větší 
části zajistit z dotací.

V letošním roce by měly proběhnout tři velké akce. Ošetření 
dubové aleje na hrázi (strana ke hřišti) a stromy podél cesty 
k nádraží. Jedná se o 114 stromů, které vzhledem k jejich výšce 
musí ošetřit specializovaná � rma. Dojde i k vysazení několika 
stromů a instalovány budou nové budky pro ptáky a netopýry. 
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POZVÁNKA 
na stavění 

Máje
Letošní stavění Májky 
a zapálení čarodějnice 

proběhne v úterý 

30. dubna 
od 17.00 hodin 

v místě zvaném 
„Na Špici“ 

mezi oběma mosty. 

Bude připraven stan, který 
nás uchrání před případnou 

nepřízní počasí. 

Všichni jste srdečně zváni!

DĚTSKÝ 
DEN 2019

který proběhne

V SOBOTU 1. 6. 
Protože jsme rády, 

že putimské děti máme,
připravíme pro ně k jejich svátku 

dětský den.
Bližší info vám poskytnou plakáty a rozhlas.
Srdečně vás zve Kulturní komise obce Putim
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Na tuto akci jsme požádali o dotaci, která by 
měla pokrýt 60% nákladů. 

V měsíci květnu se rozběhnou práce na nové 
dešťové kanalizaci v úseku od Vrbů čp. 192  ko-
lem Šmitmajerů čp. 25 až k Horníkům čp. 29. 
Jednotlivé nemovitosti si budou moct připojit 
svody od „dešťákú“ do nové kanalizace. Na 
akci máme zažádáno o dotaci z Programu ob-
novy venkova Jihočeského kraje. 

Na podzim by mohla proběhnout oprava 
komunikací v centru obce. Jednalo by se o čás-
ti od pomníku na náves až k Šmitmajerům a 
dál na křižovatku k pile. A další úsek od hráze 
kolem Špýcharu a dál až k Horníkům. Oprava 
by měla stát přes 6 milionů. K realizaci dojde 
pokud budeme úspěšní se žádostí o dotaci. Po-
kud ne, tak budeme zkoušet žádat do dalších 
dotačních titulů. 

Vzhledem k tomu, že v těchto částech obce 
nejsou většinou klasické asfaltové povrchy, ale 
jen prostříkávaný makadam, tak budeme mu-
set odstranit třicet centimetrů, vytvořit pod-
kladní vrstvu a na tu přijdou dvě vrstvy asfal-
tu. Opravou tak nedojde ke zvýšení silnice a do 
budoucna bude stačit případně jen vyměnit 
vrchní vrstvu asfaltu.

Těším se na setkání během akcí v Putimi 
a přeji Vám krásné Velikonoční svátky.

Petr Matouš

NECKYÁDA
aneb

PLAVBA NETRADIČNÍCH PLAVIDEL

Zapojte svou fantazii, zručnost, rodinu 
a přátele a přijďte se v ČERVNU proplout po 

Blanici na vlastnoručně sestrojeném  
netradičním plavidle.

Obecenstvo též vřele vítáno!
BLIŽŠÍ INFORMACE VÁM POSKYTNOU PLAKÁTY A ROZHLAS

ŠVEJKOVA 
PADESÁTKA 
V SOBOTU 4. KVĚTNA 2019 
se bude konat již devátý obnovený 

ročník tohoto oblíbeného 
turistického pochodu.

Start bude v Písku. 
Připraveny budou atraktivní trasy:  

Dlouhé i krátké, pro malé i velké, pro pěší 
i cyklisty, ale i rovinky pro velocipedisty!  

Cesty povedou přes Putim. Zázemí a trhovci 
budou nachystány na návsi.

ZÁPIS Z VEŘEJNÉHO ZASEDÁNÍ ZO  
ZE DNE 17. 9. 2018

U s n e s e n í  č. 1/5/18
Zastupitelstvo obce  s c h v a l u j e  program 
jednání.

U s n e s e n í  č. 2/5/18
Zastupitelstvo obce bere ne vědomí kontrolu 
usnesení z minulého veř.zasedání.

U s n e s e n í  č. 3/5/18
Zastupitelstvo obce bere na vědomí rozpoč-
tové opatření obce č. 10,11,12/18.

U s n e s e n í  č. 4/5/18
Zastupitelstvo obce schvaluje připojení 
domu čp. 186 na  tlakovou kanalizaci na ná-
klady žadatele.

U s n e s e n í  č. 5/5/18
Zastupitelstvo obce schvaluje smlouvu o spo-
lupráci s DSO Blanicko-otavského regionu.

U s n e s e n í  č. 6/5/18
Zastupitelstvo obce schvaluje pronájem části 
obecního pozemku parc.č. 224/1 o výměře 
do 15 m2. Nájem 20,- kč za m2. Doba nájmu 
deset let.

U s n e s e n í  č.7/5/18
Zastupitelstvo obce schvaluje pronájem tělo-
cvičny na Střední lesnické škole v Písku v  ří-
jen – březen za poplatek 250,-Kč/hod., který 
uhradí obec.

ZÁPIS Z VEŘEJNÉHO ZASEDÁNÍ ZO  
ZE DNE 19. 11. 2018

U s n e s e n í  č. 1/7/18
Zastupitelstvo obce  s c h v a l u j e  program 
jednání.

U s n e s e n í  č. 2/7/18
Zastupitelstvo obce bere na vědomí kontrolu 
usnesení z minulého veř. zasedání.

U s n e s e n í   č. 3/7/18
Zastupitelstvo obce bere na vědomí roz-
počtová opatření obce č. 13,14,15/18.

U s n e s e n í  č. 4/7/18
Zastupitelstvo obce schvaluje rozpočet obce 
pro rok 2019 jako přebytkový, plánované pří-
jmy ve výši 7 453 000,- Kč, plánované výdaje 
ve výši 6 931 000,- Kč. Rozdíl mezi příjmy a 
výdaji tvoří splátka úvěru.

U s n e s e n í  č. 5/7/18
Zastupitelstvo obce schvaluje veřejnoprávní 
smlouvu o poskytnutí neinvestiční dotace ve 
výši 70 000 Kč TJ Sokol Putim pro rok 2019.

U s n e s e n í  č. 6/7/18
Zastupitelstvo obce schvaluje veřejnoprávní 
smlouvu o poskytnutí neinvestiční dotace ve 
výši 15 000 Kč sdružení Putimáček pro rok 
2019.

U s n e s e n í  č. 7/7/18
Zastupitelstvo obce  schvaluje plán a příkaz 
k inventarizaci majetku obce k 31.12.2018. 
Inventarizační komise ve složení – předseda 
Ing. Dvořáková Eva, členové: Mgr. Matouš 
Petr, Miroslav Hornát, Lusk Radek, Pixová 
Jaroslava, MUDr. Vladimír Palička, Klára 
Jančáková, Jana Kapustová, Nosek Václav, 
Keclík Pavel, Stružinský Pavel, Nademlejnská 
Michaela. Vyřazovací komise: předseda: Pa-
vel Keclík, členové: Nosek Václav, Petr Čer-
mák, Mgr. Matouš Petr. Inventarizace bude 
provedena ve dnech 2.1.2019 – 16.1.2019.

U s n e s e n í  č. 8/7/18
Zastupitelstvo obce schvaluje Smlouvu o po-
skytnutí neinvestiční dotace  DSO Zlatý vrch ve 

Restaurace U Cimbury přijme  

BRIGÁDNÍKA  
či BRIGÁDNICI

Kontakt paní Cinglová, tel.č. 734404883
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výši 20 542,96 Kč. Zastupitelstvo obce schvaluje 
smlouvu o výprose s DSO Zlatý vrch týkající se 
Pivních setů (6 ks) a Párty stanu. Zastupitelstvo 
obce schvaluje darovací smlouvu s DSO Bla-
nicko – otavským regionem týkající se Pivních 
setů (12 ks) a Párty stanu.  Zastupitelstvo obce 
schvaluje Smlouvu o poskytnutí investiční do-
tace  DSO Blanicko-otavskému regionu ve výši 
38 109,-Kč, týkající se projektu „Společná pod-
pora školáků a předškoláků v regionu“.

U s n e s e n í  č. 9/7/18
Zastupitelstvo obce schvaluje smlouvu 
o zpracování osobních údajů s �rmou NTS 
Computer, a.s.

U s n e s e n í  č. 10/7/18
Zastupitelstvo obce po projednání:
I.   bere na vědomí vyhodnocení připomínek 

uplatněných k návrhu ÚP Putim dle pří-
lohy tohoto usnesení

II.  rozhoduje o námitkách uplatněných 
k  návrhu ÚP Putim v rámci veřejného 
projednání návrhu dle §52 stavebního zá-
kona tak jak je uvedeno v materiálu, který 
je přílohou zápisu.

U s n e s e n í  č. 11/7/18
Zastupitelstvo obce schvaluje podání žádosti 
o dotaci na projekt Revitalizace zeleně v obci 
Putim – II. Etapa.

U s n e s e n í  č. 12/7/18
Zastupitelstvo obce schvaluje členky sociální ko-
mise pí. Marii Máškovou, pí. Jaroslavu Kozmo-
vou, pí. Jitku Košatkovou, pí. Alenu Jarešovou, 
pí. Jarmilu Souhradovou, pí. M. Kolaříkovou.

ZÁPIS Z VEŘEJNÉHO ZASEDÁNÍ ZO  
ZE DNE 10. 12. 2018

U s n e s e n í  č. 1/8/18
Zastupitelstvo obce  s c h v a l u j e  program 
jednání.

U s n e s e n í  č. 2/8/18
Zastupitelstvo obce bere na vědomí kontrolu 
usnesení z minulého veř. zasedání.

U s n e s e n í   č. 3/8/18
Zastupitelstvo obce bere na vědomí roz-
počtová opatření obce č. 16,17/18.

U s n e s e n í  č. 4/8/18
Zastupitelstvo obce schvaluje koupi:
- pozemku p. č. st. 305, o výměře 138 m2, 

zastavěná plocha a nádvoří, jehož součástí      
je stavba bez čp/če, jiná stavba,

- pozemku p. č. st. 306, o výměře 296 m2, 
zastavěná plocha a nádvoří, jehož součástí      
je stavba s č. p. 219, jiná stavba,

- pozemku p. č. 1683/7, o výměře 47 m2, 
ostatní plocha,

- pozemku p. č. 1686/2, o výměře 1224 m2, 
ostatní plocha,

- pozemku p. č. 1686/3, o výměře 332 m2, 
ostatní plocha,

- pozemku p. č. 1717, o výměře 566 m2, 
ostatní plocha,

Vše v k.ú. Putim, v ceně 2 750 000,- Kč a po-
věřuje starostu podepsat smlouvu. Náklady 
spojené s převodem ponese obec.

U s n e s e n í  č. 5/8/18
Zastupitelstvo obce po projednání:
1)  bere na vědomí dokumentaci Územního 

plánu Putim, výsledky projednání Územ-
ního plánu Putim a odůvodnění Územ-
ního plánu Putim obsahující v kapitole 
II.n. rozhodnutí o uplatněných námitkách 
a jejich odůvodnění v souladu s usnese-
ním zastupitelstva obce č. 10/7/18 ze dne 

19.11.2018 a v kapitole II.o. vyhodno-
cení uplatněných připomínek v souladu 
s usnesením zastupitelstva obce č. 10/7/18 
ze dne 19.11.2018. 

2) konstatuje po předchozím prověření po-
dle ustanovení § 54 odst. 2 zákona č. 
183/2006 Sb., o územním plánování a sta-
vebním řádu, ve znění pozdějších předpi-
sů, že Územní plán Putim není v rozporu s 
Politikou územního rozvoje ČR, ve znění 
aktualizace č. 1 účinné ke dni 17.4.2015, 
se Zásadami územního rozvoje Jihočeské-
ho kraje ve znění 6. aktualizace účinné ke 
dni 09.03.2018, se stanovisky dotčených 
orgánů, ani se stanoviskem Krajského 
úřadu Jihočeského kraje. 

3) vydává v souladu s § 6 odst. 5 písm. c) zá-
kona č. 183/2006 Sb., o územním pláno-
vání a stavebním řádu, ve znění pozděj-
ších předpisů (dále jen “stavební zákon“), 
za použití § 43 odst. 4 a § 54 odst. 2 sta-
vebního zákona a § 171 až 174 zákona č. 
500/2004 Sb., správní řád, ve znění poz-
dějších předpisů Územní plán Putim.  

4)  ukládá starostovi obce, prostřednictvím 
Městského úřadu Písek, odboru výstavby 
a územního plánování (pořizovatel ÚP 
Putim) zajistit:
• Uložení dokumentace ÚP Putim opat-

řené záznamem o účinnosti včetně do-
kladů o pořizování na Obecním úřadu 
Putim v kanceláři starosty.

• Předání dokumentace ÚP Putim opat-
řené záznamem o účinnosti Krajskému 
úřadu Jihočeského kraje, odboru regio-
nálního rozvoje, územního plánování, 
stavebního řádu a investic, Městskému 
úřadu Písek, odboru výstavby a územ-
ního plánování – oddělení výstavby a 
Městskému úřadu Písek, odboru vý-
stavby a územního plánování – oddě-
lení územního plánování a památkové 
péče.

U s n e s e n í  č. 6/8/18
Zastupitelstvo obce pověřuje starostu, aby 
podal žádost do POV 2019.

U s n e s e n í  č. 7/8/18
Zastupitelstvo obce schvaluje dodatek smlou-
vy  č.1/2019 s �rmou Rumpold 01 – Vodňany 
s.r.o  týkající se svozu komunálního odpadu 
a pověřuje starostu jeho podpisem.

U s n e s e n í  č.8/8/18
Zastupitelstvo obce schvaluje �nanční pří-
spěvek putimským dětem na jarní lyžařský 
zájezd ve výši 2 000,-Kč na dítě.

ZÁPIS Z VEŘEJNÉHO ZASEDÁNÍ ZO  
ZE DNE 18. 2. 2019

U s n e s e n í  č. 1/1/19
Zastupitelstvo obce  s c h v a l u j e  program 
jednání.

U s n e s e n í  č. 2/1/19
Zastupitelstvo obce bere na vědomí kontrolu 
usnesení z minulého veř. zasedání.

U s n e s e n í   č. 3/1/19
Zastupitelstvo obce bere na vědomí roz-
počtová opatření obce č. 18,19/18 a 1/19.

U s n e s e n í  č. 4/1/19
Zastupitelstvo obce schvaluje smlouvu o zří-
zení věcného břemene se spol. E.ON Dis-
tribuce, a.s. České Budějovice týkající se 
pozemku par. č. 1413/12 a 1414/1 v k.ú. Pu-
tim– k vydlabám, úprava NN, kabel NN za 
jednorázovou náhradu ve výši 1 000,- Kč bez 
DPH a pověřuje starostu podpisem smlouvy.

U s n e s e n í  č. 5/1/19
Zastupitelstvo obce pověřuje starostu obce, 
aby požádal ÚZSVM o bezplatný převod po-
zemků parc.č. 415/37 a 1637/2, k.ú. Putim.

Penzion PUTIM přijme  
P O K O J S K O U 

(úklid pokojů a restaurace). 
Vhodné pro studenty a důchodce.  Rozsah úvazku dle dohody. 

Kontakt Jiří Flandera, tel.č. 777056961
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PUTIMÁČKU
U s n e s e n í  č. 6/1/19
Zastupitelstvo obce schvaluje směrnici o po-
stupech při zadávání veřejných zakázek obce 
Putim.

U s n e s e n í  č. 7/1/19
Zastupitelstvo obce schvaluje dodatek ke 
smlouvě o odběru a likvidaci separovaného 
odpadu č.5 s �rmou AMT s.r.o. Příbram a 
pověřuje starostu obce jej podepsat.

U s n e s e n í  č. 8/1/19
Zastupitelstvo obce schvaluje připojení pana 
Chudoby č.p. 247 na obecní tlakovou kanali-
zaci na vlastní náklady. 

U s n e s e n í  č. 9/1/19
Zastupitelstvo obce schvaluje Smlouvu s pa-
nem Navrátilem o provozování pouťových 
atrakcí v obci na dobu 5 let a pověřuje sta-
rostu obce k podpisu smlouvy.

U s n e s e n í  č. 10/1/19
Zastupitelstvo obce pověřuje starostu obce 
podat žádost o dotaci na opravu povrchu stá-
vajících komunikací uvnitř obce Putim – II. 
Etapa.

ZÁPIS Z VEŘEJNÉHO ZASEDÁNÍ ZO  
ZE DNE 25. 3. 2019

U s n e s e n í  č. 1/2/19
Zastupitelstvo obce  s c h v a l u j e  program 
jednání.

U s n e s e n í  č. 2/2/19
Zastupitelstvo obce bere na vědomí kontrolu 
usnesení z minulého veř. zasedání.

U s n e s e n í   č. 3/2/19
Zastupitelstvo obce bere na vědomí roz-
počtová opatření obce č. 2,3/19.

U s n e s e n í  č. 4/2/19
Zastupitelstvo obce schvaluje zhotovitele 
akce „Dešťová kanalizace Putim“ �rmu Š+H 
Bohunice. Cena díla 1 791 947,- Kč včetně 
DPH. Pověřuje starostu podepsat smlouvu 
se zhotovitelem.

U s n e s e n í  č. 5/2/19
Zastupitelstvo obce pověřuje starostu zahájit 
výběrového řízení na akci Oprava povrchu 
stávajících komunikací uvnitř obce Putim – 
II. Etapa. Starosta obce jmenuje výběrovou 
komisi Petra Čermáka, MUDr. Vladimíra 
Paličku a Jaroslava Němejce, náhradníky Mi-
roslava Hornáta, Pavla Stružinského a Ing. 
Evu Dvořákovou. Přímo oslovené �rmy bu-
dou Strabag, Vialit, Stareko, Š + H Bohunice. 

U s n e s e n í  č. 6/2/19
Zastupitelstvo obce schvaluje smlouvu 
o poskytnutí neinvestiční dotace na projekt 
„Zajištění systému svozu biologicky rozlo-
žitelného odpadu DSO Zlatý vrch“ ve výši 
10  000,- Kč; smlouvu o nájmu kontejnerů 
na biodpad na rok 2019, smlouvu o převodu 
dlouhodobého hmotného majetku a bere na 
vědomí zápis o provedené kontrole kontrolní 
a revizní komise DSO Zlatý vrch.

U s n e s e n í  č. 7/2/19
Zastupitelstvo obce schvaluje připojení pana 
Švába č.p. 221 na obecní tlakovou kanalizaci 
na vlastní náklady. 

U s n e s e n í  č. 8/2/19
Zastupitelstvo obce neschvaluje dodatečné 
stavební povolení na neoprávněnou stavbu 
pana Ing. Kozáka a žádá nepovolenou stavbu 
odstranit.

U s n e s e n í  č. 9/2/19
Zastupitelstvo obce neschvaluje poskytnutí 
příspěvku na pojízdnou prodejnu pana Ko-
dádka.

V druhé polovině loňského 
roku uspořádalo Sdružení 
přátel Putimi několik akcí.

Jelikož se o putimské pouti kvůli každoroční 
špatné návštěvnosti nekonala taneční zábava 
v sále kulturního domu, uspořádalo SPP ve 
spolupráci s Obcí Putim Pouťové diskohrát-
ky v malém sále hospody U Cimbury. Končily 
o půl třetí ráno k velkému zklamání zúčast-
něných, kteří by rádi pokračovali v tanci i na-
dále.

Sdružení přátel 
Putimi  

V sobotu 29. září 2018 opět 
zavítali na putimskou faru 
zpěvačka Eva Kriz Li�ová 
a Milan Dvořák s kompo-
novaným pořadem „POD 
STŘECHAMI PAŘÍŽE“. 
Vystoupení se těšilo hojné 
návštěvnosti a sklidilo vel-
ký úspěch. 

V loňském roce jsme slavili sté výroční od 
vzniku Československé republiky. K této 
příležitosti se konal v gotické síni putimské 
fary koncert, kde vystoupily putimské zpě-
vačky se směsí lidových písní zaměřených na 
jednotlivá místa Jihočeského kraje. Kronikář-
ka obce doplnila program úryvky z putimské 
kroniky, co se na oslavu založení republiky 
konalo v naší obci v říjnu 1918.

Na letošek Sdružení přátel Putimi chystá RE
TROVEČÍREK zaměřený na poslech písní 
a hudby 60. let zakončený tancem.

Každoroční CYKLISTICKÝ VÝLET ZA 
POZNÁNÍM se uskuteční 5. července, ten-
tokrát se vypravíme do muzea zemědělství ve 
Skočicích. 

Letos se budou 31. srpna konat CIMBURO
VY SLAVNOSTI, ke kterým připravujeme 
výstavu, kde nám členové Prácheňské umě-
lecké besedy v Písku představí svá výtvarná 
i fotogra�cká díla zaměřená na Putim a sed-
láka Cimburu. Mimoto ji budou doplňovat 
i díla textilní, keramická, šperky a podobně.  
V pátek 30. srpna se uskuteční VERNISÁŽ, 
vlastní výstava bude otevřena v sobotu od 
13 hodin. Odpoledne budou mít návštěvní-
ci ještě možnost se setkat s autory, pohovo-
řit s nimi o své práci a jistě nebude o zábavu 
nouze.

Václav Pixa

„Smrti, kdepak je tvé vítězství?“ 
 

VELIKONOČNÍ BOHOSLUŽBY 
kostel sv. Vavřince v Putimi 

 

 
 

 

14. 4. 2019 v 8.30 hodin 
KVĚTNÁ NEDĚLE 

 

18. 4. 2019 v 18.00 hodin 
ZELENÝ ČTVRTEK – POSLEDNÍ VEČEŘE 

 

19. 4. 2019 v 18.00 hodin 
VELKÝ PÁTEK – UMUČENÍ 

 

21. 4. 2019 v 4.00 hodin 
VELIKONOČNÍ VIGILIE  

SLAVNOST ZMRTVÝCHVSTÁNÍ PÁNĚ 
 
 

Všem vám přeji požehnané velikonoční svátky 
P. Cyril Havel 
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Z E  Ž I V O T A  O B C E

Jarní prázdniny 
na lyžích

Pouťová 
jízda
s požehnáním

Také o letošních jarních prázdninách jsem ve 
spolupráci s obcí pořádal lyžařský pobytový 
zájezd pro děti i dospělé spojený s výukou ly-
žování. Jednalo se již o třetí ročník a zdá se, 
že obliba této akce stoupá. Letošního zájez-
du se zúčastnilo celkem 43 lyžařů. Dětí bylo 
26, z toho 15 z Putimi. Díky příspěvku, který 
obec věnuje na každé putimské dítě, je tento 
pobyt dostupný pro všechny děti, které mají 
o lyžování zájem. Ubytování bylo zajištěno 
v nově rekonstruovaném hotelu na břehu Lip-
na a  lyžování ve známém hornorakouském 
lyžařském středisku Hoch�cht.

Sjezdovky jsou na Hoch�chtu pro výuku 
ideální. Vhodný terén si zde najdou jak za-
čátečníci, tak pokročilí. Jeden den z týdne 
máme tradičně odpočinkový. Při dopolední 
procházce poznáváme okolí Lipna, odpoled-
ne pak navštěvujeme aquapark v nedalekém 
Frymburku, kde mají samozřejmě vnitřní 
a letos nově i venkovní bazény. O výuku ly-
žování se starám společně s Martinem Křiv-
kou, kterého většina dětí zná jako vedoucího 
i z našich letních táborů. Oba jsme certi�ko-
vaní instruktoři lyžování a Martinovi tímto 
děkuji za odvedenou práci. Nejen děti, ale 
i začátečníci z řad dospělých si nechají občas 
s lyžováním poradit a tak se všichni, po spo-
lečně stráveném týdnu, v lyžování zlepšili. Po-
slední den děláme pro všechny děti závody ve 
slalomu, aby mohly poměřit své síly. Letos se 
jelo ve třech kategoriích. Mladší lyžaři, junioři 
a ti nejzkušenější se utkali v kategorii nazvané 

Je to sice už více než půl roku, přesto bych se 
zde rád ohlédl za poslední pouťovou jízdou 
Putimí. Pojďme si tedy po čase připomenout 
tuto tradiční akci. 

Pouťové jízdy 2018 se zúčastnilo rekordních 
184 motorek. To je počet, o kterém se nám 
před pár lety ani nesnilo. Motorky a přihlíže-
jící zaplnili nejen celé prostranství před Hos-
půdkou, ale i ulici až na náves. Věřím, že vět-
šina z vás se byla také podívat, nebo dokonce 
jela s námi na svém stroji. Akce měla i cha-
ritativní podtext. Poslední ročník jsme věno-
vali našemu kamarádovi Honzovi Švehlovi 
ze Strakonic, který na jaře 2018 zemřel po 
ročním boji s rakovinou ve věku 42 let. Hon-
za na naší jízdu jezdil každý rok s celou rodi-
nou a byl to velký motorkář. Věřím, že jsme 
mu tam v motorkářském nebi tímto udělali 
radost. Na podporu jeho dvou malých dětí 
jsme uspořádali dobrovolnou sbírku ve které 
se vybralo neskutečných 11.346,- Kč. 

Elite. Dráha byla náročná a rozdíly jednotli-
vých časů nepatrné. První tři místa v každé 
kategorii byla odměněna věcnou cenou a sa-
mozřejmě diplomem. 

Chtěl bych poděkovat manželům Hesouno-
vým, kteří věnovali ceny našim odvážným 
závodníkům. Rád bych poděkoval i panu 
Bohumilu Černému, majiteli dopravní �rmy 
Ibrabus, který nám zajišťoval dopravu. Děkuji 
také manželům Šmidmajerovým z pujčovny a 
prodejny lyží SKI-PI lyže Písek za vytvoření 
kamarádské nabídky na zapůjčení veškerého 
lyžařského vybavení. Všichni jmenovaní mají 
k naší obci osobní vztah a i díky nim se nám 
daří držet cenu zájezdu tak nízko. V Putimi 
nemáme moc dní v roce, které by děti strávi-
ly na sněhu a už vůbec ne na lyžích, takže si 
týden na horách užívají. Jedná se o organizač-
ně náročnou akci, ale výsledek myslím, stojí 
za to. Zájem ze strany obce i ze strany lyžařů 
trvá, takže se již nyní můžeme těšit, až zase za 
rok společně vyrazíme na Hoch�cht.

Hezké jarní dny přeje

Pavel Keclík

Velice nás potěšilo i to, že se nám podařilo 
pro naši akci nadchnout pana Tomáše Cyrila 
Havla – putimského faráře. Ve svém nabitém 
programu si našel čas, ochotně přišel všem 
účastníkům požehnat a popřát hlavně šťast-
ný návrat z každé cesty.  Jeho přítomnost 
měla mezi motorkáři velmi kladný ohlas a 
našlo se i několik takových, kteří přijeli jen 
kvůli požehnání. Ještě jednou tedy panu fa-
ráři děkuji, protože tak hojná účast je i jeho 
zásluha. 

Nová moto sezóna je za dveřmi. 
Rád bych tedy popřál všem, kteří propadli 
kouzlu jízdy na motorce, ať se jim vyhýba-
jí jakékoliv karamboly, spoustu slunečných 
dnů a krásné zážitky na cestách. Všichni se 
doufám zase potkáme o pouťové neděli v Pu-
timi při naší další společné vyjížďce.

Za organizátory akce
Pavel Keclík
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Putování za Mikulášem 2018
Lampionkový 
průvod 2018

Začátkem Adventu se putimské děti vydaly na 
cestu Putimí i časem, za Mikulášem i překva-
pením a předvánoční náladou... 

Po cestě za Mikulášem se seznámily s tradice-
mi, které se dříve během Adventu udržovaly.

Mezi mosty byli příchozí uvítáni dvěma an-
děly, kteří jim byli průvodci adventní Putimí. 
Poté, co se na jednotlivých stanovištích svět-
ci sami představili, vyprávěli andělé dětem 
o tradicích, které se dříve udržovaly na svátek 
Barbory, Ambrože a Lucie.

U kapličky se dětem představila svatá Barbora 
a obdarovala je třešňovou větvičkou. Dále an-
dělé zavedli poutníčky ke kamennému mostu, 
kde měli možnost poznat svatého Ambrože, 
který jim rozdal sladkosti. Příští zastavení, na 
návsi, doslova zářilo, neboť bylo místem, kde 
se všichni seznámili se svatou Lucií, ta rozdá-
vala svíčky.

Cesta k poslednímu zastavení, u kostela,  
kde se měly děti setkat s Mikulášem vedla 
čertovskou uličkou. Ten, kdo sebral odva-
hu, aby skrz ni prošel, dorazil k očekávané-

Co je v životě pro člověka důležitější? Rozum 
či štěstí? Anebo od obojího trochu? 
Při lampionkovém průvodu na motivy známé 
Erbenovy pohádky se ani v Putimi nemohli 
Rozum a Štěstí shodnout na odpovědi, a tedy 
ani na tom, kdo z nich má právo přejít přes 
kamenný most první. Kvůli jejich sázce se 
prostý venkovský synek (Mirek Hornát), vy-
dal do světa na zkušenou provázen Štěstím  
(Hanka Žižková) a Rozumem (Luboš Kapus-
ta). Na cestu mu svítily putimské děti svými 
lampionky.

Během cesty pomáhaly děti vandrovníko-
vi odpovědět na otázku, komu náleží panna, 
kterou vyřezal řezbář, ošatil krejčí a poslední 
z přátel ji naučil mluvit. Malí světlonoši si také 
zkusili přejít po úzké lávce, což všichni s po-
mocí Štěstí dokázali.

Po nedlouhé cestě (neboť putimský svět není 
nekonečný), došel poutník k cíli své cesty, kde 
na děti čekalo občerstvení bříšek v podobě su-
šenky a čaje, a také občerstvení duševní, skryté 
v knize, kterou každé z dětí obdaroval Rozum.

za Kulturní komisi
Jana Kapustová

noční strom pod kostelem. Byli jsme rádi, 
že i přes nepřízeň počasí dorazilo překvapivě 
hodně lidí. 

Nezbývá než doufat, že na příští „Mikulášské“ 
bude z nebe padat namísto vody sníh.

za Kulturní komisi
Jana Kapustová

mu cíli. Místu, kde již čekal svatý Mikuláš. 
Ten se s příchozími přivítal, vyslechl písnič-
ky a ještě před tím, než mezi děti rozdělil 
mikulášské perníčky, rozsvítil kouzlem vá-
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Oslavu mezinárodního svátku žen připravila 
obec pro místní ženy přímo na den 8. března. 
Tak jako předešlé roky, i tentokrát jim vaři-
li blatenští rybáři rybí speciality: kapří hra-
nolky, pomazánku z uzené makrely, tatarák 
z kapra na topince a tři druhy rybích salátů. 
Vaření probíhalo před zraky všech i s odbor-
ným výkladem. Mimoto kuchaři předvedli, 
jak zpracovat a �letovat kapra. Ženy nejenže 
vše ochutnaly, ale odnesly si i recepty. 

K tanci i poslechu přitom hrála blatenská ka-
pela Z Vršku. Sešlo se asi padesát žen a vše se 
odehrávalo k jejich naprosté spokojenosti. 

Blatenští rybáři 
vařili ženám

Mateřská škola Putim, okres  Písek

DEN 
OTEVŘENÝCH 
DVEŘÍ
26. 4. 2019
9.00 – 11.00 hod.
Cílem akce je zpřístupnit prostory školy rodičům s dětmi, kte-
ří mají zájem poznat, jak organizujeme den v mateřské škole 
a usnadnit tak dětem adaptaci na nové prostředí před nástu-
pem do školy.

PROGRAM:  
„Koblížek jde do světa“ – dramatizace pohádky  
(hrají děti z MŠ)
Pojď s námi tančit – hudebně pohybové hry atd.
Společné tvoření rodičů s dětmi  
(výrobek si odnesou děti domů)

Přezůvky, prosíme, s sebou.
Těšíme se na Vaši návštěvu!

SDH Putim 
Do letošního roku náš sbor vkročil s velikým 
očekáváním. Zastupitelstvu obce se podařilo 
zakoupit budovu s č.p. 219 a přilehlé pozemky 
za Podkostelním rybníkem u odbočky k ná-
draží. Krom jiných plánů, které s těmito ne-
movitostmi obec má, je pro nás důležitý záměr 
rekonstrukce objektu a její využívání pro po-
třeby hasičské zbrojnice. Za toto jsme obci ná-
ležitě vděčni a vnímáme to jako velikou výzvu 
a závazek. S rekonstrukcí bychom chtěli začít 
již tento rok.

Rok 2019 pro nás začal velmi tradičně a to pří-
pravou valné hromady a hasičského plesu.  Val-
ná hromada se konala v sobotu 21.1.2019. Za-
hájil ji úvodním slovem starosta našeho sboru 
Miloslav Uhlík. Následovala zpráva o činnosti 
našeho sboru a zásahové jednotky. Svou účastí 
nás podpořili i zástupci okolních sborů, za což 
jsme velice rádi.  Valné hromady se zúčastnil 
i starosta obce Petr Matouš a stojí za zmínku 
právě jeho zpráva a informace k aktuálnímu 
stavu a plánům na novou ,,hasičárnu“. 

Hasičský ples, 
který se konal v 
našem kulturním 
domě, se opět 
roztančil pod tak-
tovkou hudební 
skupiny Relaks. 
Jsme rádi, že se 
Vám, dle Vašich 
reakcí, tato kape-
la líbí a již jsme se 
domluvili s kapel-
níkem na jejich 
dalším angaž-

má v příštím roce. Ple-
su se zúčastnilo více než 
80 lidí, kteří si jej chválili a 
dobře si zatančili. Děkuje-
me všem členům a našim 
milým (a nutno říci i věr-
ným) sponzorům za jejich 

dary a příspěvky do naší tomboly.  

V letošním roce jsme již vyrovnali počet zása-
hů naší jednotky. Prvním zásahem bylo uha-
šením kontejneru na komunální odpad. Pro 
tento zásah jsme potřebovali načerpat vodu 
z  hydrantu pod obecním úřadem. Omlou-
váme se okolním domácnostem za případné 
problémy s rezavou vodou. Další výjezdy při-
byly v noci na 11. března. Jednalo se o popa-
dané stromy při vichřici Eberhard. Doufáme, 
že se tento rok již obejde bez dalších výjezdů, 
ale kdyby bylo třeba, jsme schopni Vám naši-
mi skromnými silami opět pomoci. 

6. dubna proběhl odvoz železného odpadu 
od Vašich domů. V loňském roce jsme muse-
li pro velký zájem akci zopakovat. Jsme rádi, 
že tuto možnost tak rádi využíváte, jelikož vý-
těžek z prodaného šrotu je významnou polož-
kou v našem rozpočtu. Děkujeme.

Antonín Žižka

Jaroslava Pixová



P U T I M S K Ý  Z P R A V O D A J   Č Í S L O  1  /  D U B E N  2 0 1 914

 23. 3. 2019 Dolní Bukovsko – Putim 15.00 hod.   
 30. 3. 2019   Putim – Mirovice 15.00 hod. 
 6. 4. 2019   Kovářov – Putim 16.30 hod.
 13. 4. 2019   Putim – Hradiště 16.30 hod.
 21. 4. 2019   Řepeč-Opařany – Putim 16.00 hod.
 27. 4. 2019   Putim - Chotoviny 17.00 hod.
 4. 5. 2019  Božetice – Putim 17.00 hod.
 12. 5. 2019   Mladá Vožice – Putim 17.00 hod.  
 18. 5. 2019 Putim – Chyšky 17.00 hod.
 26. 5. 2019 Králova Lhota – Putim 17.00hod.
 1. 6. 2019 Putim – Kluky 17.00hod.
 8. 6. 2019 Sepekov – Putim 17.00 hod.
 15. 6. 2019 Putim – Větrovy 17.00 hod.

ROZPIS ZÁPASŮ  
J i h o č e s ký  kr a j  J A R O  2 0 1 9   
I. B třída mužů – skupina „C“ 
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Již tradiční rybářské závody pořádá 
Putimský Rybářský spolek. 
Proběhnou v sobotu

25. května 2019  
na staré řece – tůně. 
Dopolední část – rybářské závody pro 
děti do 15 let (8:30 –11:30 hodin), 
Odpolední část – rybářské závody pro do-
spělé (od 12 hodin) 
Zveme nejen členy spolku, ale i ostatní ve-
řejnost, neboť závody jsou připraveny pro 
každého, kdo se chce účastnit a pobavit. 
Revír bude zarybněn.
Občerstvení zajištěno.     Výbor ORS

RYBÁŘSKÉ 
ZÁVODY

Podzimní část fotbalové soutěže I. B třídy 
skupiny „C“ jsme zakončili na posledním 
místě s jedenácti prohrami a pouhými dvěma 
výhrami. Tak jako jsme v minulém ročníku 
hovořili o historickém úspěchu, dnes musí-
me hovořit o historickém neúspěchu. Příčiny 
jsou v nedostatečném kádru i v podcenění 
stávající situace kdy jsme nečekali, že bychom 
po úspěšné sezóně a odchodu některých opor 
a tvůrců hry, mohli takto propadnout. Nic na-
plat, taková je skutečnost, se kterou je potřeba 
se smířit. Po třech „tučných“ letech, se rozlou-
číme s nejnižší krajskou soutěží a vrátíme se 
do okresní. Nezbývá než doufat, že jarní část 
dohrajeme o něco lépe. Odvetné zápasy za-
čínají 23. března, doma začínáme 30. března 
s Mirovicemi od 15. 00 hodin.

S nastávající jarní sezónou opět přichází čas 
na údržbu sportovního areálu včetně hrací 
plochy. Práce je dost, budeme vděčni za kaž-
dou pomocnou ruku. Akce budou zájemcům 
včas oznámeny.

Není žádné veřejné tajemství, že po skonče-
ní letošního ročníku chce s předsednictvím 
skončit současný předseda. Zájemci se jistě 
najdou. Dovolím si jedno přání i radu novým 
uchazečům: víra v určité hodnoty, ideje a ide-
ály, to by měla být vize, se kterou do této funk-
ce půjde. NE „prachy“, které jsou na účtu se 
snadnou vidinou zisku. 

Václav Pixa

Co je nového  
ve fotbalovém oddíle




